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ZAPISNIK 

 
10. redne  seje sveta KS Vanganel, ki je bila v četrtek, 11.7.2024 ob 19. uri v sejni sobi 
krajevne skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Vili Krmac, Karmen Zorko, Rosana Bucaj , Boris Mahne, Maja Šebalj, 
Damjan Babič 
Odsoten-opr.: ,  Iztok De Faveri 
                                           
Predsednik pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost, od 7 članov prisotnih 6 ter predlaga 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 9. redne seje sveta KS; 

2.Tekoče aktivnosti 
3. Vloge krajanov 
4. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

AD 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE SVETA KS VANGANEL 

Predsednik poroča: člani sveta  so po pošti prejeli zapisnika 9. redne seje sveta KS. Ker na 
zapisnik ni bilo pripomb so člani soglasno s 6 glasovi ZA sprejeli  
SKLEP št. 50-10: 
Potrdi se zapisnik 9. redne seje sveta KS Vanganel.  
Potrdi se zapisnik 2. dopisne seje sveta KS – Izbor najugodnejši ponudnika za sanacijo ceste Sv. 
Ubald. Najugodnejši ponudnik je KOMUS d.o.o. s ponudbo v višini 37.812,94 z ddv. 
 

AD 2 
TEKOČE AKTIVNOSTI 

 
Poroča: predsednik KS: 
- Zamenjalo se je dotrajano varnostno ogledalo na odcepu za Pregarčane ter odstranilo drevesa 
za večjo preglednost pri vključevanju na lokalno cesto. 
- Montirano je bilo ogledalo in postavitev prometnih znakov na cesti Sv. Ubad. 
-Delavci CPK so očistili kanal in uredili odvodnjavanje meteorne vode pri Jermanu. 
- Opravljena je bila montaža novih vrat na vhodu v dom in dvoje vrat na vhodu v dvorano. 
-Sanirala se je streha nad kuhinje Nimis (puščalo.) 
-CPK je opravilo košnjo trave po KS. 
-V pridobivanju je soglasje za postavitev droga in javne svetilke za Padovane. 
-Rezkan asfalt na cesti Sv. Ubald je bil umeščen na parkirišče pod  vrtcem. 
-Opravili smo ogled ceste Vanganel – Potok zaradi sanacije poškodovanega cestišča in ureditev 
bankin. 
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- Na cesti Sv. Ubald so se pričela dela s polaganjem optike pred asfaltiranjem. 
 -V zaključni fazi je razpis za izvedbo del na Hlibanu. 
- Na MO Koper je bil sklican sestanek  v vezi z nadaljevanjem sanacije ceste Bonini-Prade. Pred  
razpisom je potrebno spremeniti projekt zaradi manjšega obsega finančnih sredstev. 
 

AD 3 
VLOGE KRAJANOV 

 
3.1. 
G. Tomšič iz Gucev poziva KS, da pristopi k projektu sanacije ceste v Gucih., vezano na 
predračun. 
 CPK. Člani sveta so vlogo že obravnavali jo pisno obvestili, da KS bo v letošnjem letu namenila 
10 m3 tampona kot vsa leta do sedaj. 
Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA sprejeli 
SKLEP štev. 51-10 
Za cesto v Gucih se izda naročilnico za 10 m3 tampona. 
 
3.2. 
G. Abdić T. je podala vlogo Za sanacijo podpornega zidu na Velikem Čenturju, ki se podira in 
uničuje cesto. Člani sveta predlagajo, da se s  predstavniki MO Koper ogleda stanje zidu ter 
sprejme konkretne rešitve. 
 
3.3. 
Prejeli smo  vlogo  krajana iz Boninov glede odvodnjavanja meteornih voda in sicer g. Tomšič 
(na ogledu predstavnik MO Koper) ter družine Pavlič-Prodan (zamašeni kanali) kar so že uredili. 
 
3.4 
Krajan g. Babič je posredoval dopis s katerim nas opozarja na čiščenje okrog otroškega igrišča in 
sanacijo nekaterih pomanjkljivosti na igrišču. Nesnaga ostaja predvsem po odhodu koristnikov 
parcele za piknike. Predlaga, da bi se za koriščenje prostora zaračunavalo stroške za čiščenje. 
Člani sveta so v razpravi ugotavljali, da bi se za te usluge zaračunavala in sicer: 
-uporaba prostora za piknike skupaj s sanitariji …30,00 € 
-Predlog za uporabo Vange za domačine 50 €, za ostale 100,00€ 
Člani sveta so po krajši razpravi soglasno s 6 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP štev.: 52-10: 
 S 1.9. prične KS Vanganel z zaračunavanjem uporabe prostora poleg otroškega igrišča vključno 
z uporabo sanitarjiev v višini 30,00 €. 
Uporaba Vange za domačine 50 € za ostale uporabnike, ki niso krajani naše KS pa 100€. 
 
3.5 
Prejeli smo obvestilo o zamašenem kanalu v zaselku Pregarčani. 
Kanal se bo saniralo v čim krajšem času. 
Predsednik poroča od dveh  vlogah  krajanov iz Boninov, ki se nanašajo na poškodovano 
bankine in nezaščiten puč na zemljišču, ki je v najemu od Sklada kmetijskih zemljišč 
Bankina je sanirana, glede pušča smo krajana usmerili, da se obrne na Sklad kmetijskih zemljišč. 
 
3.6 
S strani krajanov Čenturja je prišla pobuda, da bi se počistilo grmičevje ob cesti Čentur-Babiči 
ter pobuda z vris intervencijske poti na javni poti od križišča do stanovanjskih hiše 2d  ter proti 
kulturnemu domu ker prihaja do parkiranja ob cesti in močno ovira dostop do stanovanjskih hiš. 
Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA sprejeli 
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 SKLEP štev.; 53-10: 
Izda se naročilnico za čiščenje obcestnega grmičevja ob javni poti Čentur – Babiči. 
Na MO Koper se posreduje dopis s prošnjo o vrisu intervencijske poti. 
 
3.7 
Predsednik pove, da se konec meseca julija preteče 5 letna Najemna pogodba za poslovni 
prostor, ki ga ima v najemu Mivi, d.o.o., v prvem nadstropju. Člani sveta so bili mnenja, da se 
pogodba podaljša še za obdobje 5 let, saj z dosedanjem najemnikom ni problemov. 
Po krajši razpravi so člani sveta soglasno s 6 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP štev. 54-10: 
1.Na portalu www.koper.si se objavi namero o sklenitvi neposredne pogodbe o oddaji 
nepremičnine v najem. Rok za oddajo prijav je 31.7.2024 do 12. ure. 
2. Pogodba se sklepa za obdobje 5 let.  
3. Po izboru se z najemnikom sklene 5 letna Najemna pogodba. 
 
 

Ad 4 
RAZNO 

4.1. 
Predsednik pove, da se je zaključilo glasovanje za participativni proračun. KS Vanganel je 
prijavila projekta sanacije dvorane in terase v ZD Vanganel. Projekt ni bil izglasovan. 
 
4.2. 
Članica sveta je predlagala, da bi pristopili posodobili dotrajano opremo v sejni sobi in pisarni , 
in sicer  z nabavo 10 novih stolov,  2 omari,  namestilo lamelne zavese, nakup nove pisalne mize, 
nabava manjšega hladilnika. 
Člani sveta so se s večinoma s predlogom strinjali. Po krajši razpravi so soglasno s 6 glasovi ZA 
sprejeli  
SKLEP štev. 55-10: 
Pridobi se ponudbe za opremo v pisarni in sejni sobi. 
 
4.3. 
Predsednik poda informacij o možnosti izdelavi projekta za premik ceste izpred ZD v Vanganelu 
premaknitev otroškega igrišča. S tem bi pridobili urejen center Vanganela. 
 
4,4, 
Pripraviti se je potrebno na organizacijo jesenskega pohoda krajanov KS Vanganel. Po dopustih 
se določi datum. 
 
Ker pod razno ni razpravljal nihče več, je predsednik sejo zaključil ob 20.15 uri. 
 
Zabeležila      Predsednik KS 
Marica Babič      Vili Krmac 

http://www.koper.si/

